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BMSI, den 23. september 2015 

 

Referat: Bestyrelsesmøde, den 27. august 2015 
 
 
Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent og referent 
 

Formanden ledede mødet 
Referat: FU 

 
2. Navneopråb (fremmødte foreninger) 

 

Mødt: Ballerup Badminton, Ballerup Gymnastik, Ballerup Håndbold, 
Jonstrup Basketball, Lokalmotion, Måløv Badminton, Måløv Idræts 
Forening, SIF Badminton, SIF Håndbold & Gymnastik (9 foreninger/11 
personer) 
Afbud: Ballerup Atletik, Grantoften Badminton og Triton. 

 
3. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 28. maj 

 

Der var ingen bemærkninger til referatet. 
 

4. Orientering fra formanden 
 

Resultatet fra Idrættens Analyseinstitut omkring undersøgelse af 
idrætsfaciliteter foreligger nu. På baggrund af undersøgelsen anbefaler 
man på tværs af de 7 del-undersøgelser, at der arbejdes videre med 3 
temaer: 
 

1. Facilitets- og lokaleudvikling 
2. Optimering af kapacitetsbenyttelsen 
3. Idrætsvaner og aktivitetsudvikling 

 

Undersøgelsen vil blive præsenteret og diskuteret med idrætsområdets 
aktører. 

 

Husk at tilmelde folk til de 2 Team Danmark basalkurser: 
 

1. Sportsernæring den 22. sept. (frist 31/8) 
2. Sportspsykologi den 24. + 25. okt. (frist 1/9) 

 

Det store foreningsmøde er den 17. sept. Program vil blive udsendt 
senere. 
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Idræts-Eliterådet afholder seminar 24. nov. kl. 17-20. Det er åbent for 
alle, og der er 2 linier: 
 

1. Trænere og sportschefer – High Performance træning 
2. For ledere - den nye ledertype 

 

Måløv Badminton Club har ansøgt vækstpuljen om tilskud på 25.200 kr. 
til et projekt med talenttræning om morgenen. 
Ansøgningen blev afvist da man vurderede at MBC´s projekt faldt uden 
for formålet med lovens udviklingspulje. 

 

Triton har i nogle år undret sig over kommunens forskrifter for afholdel-
se af bassinprøver/Førstehjælpskurser for deres trænere. Flere discipli-
ner mener de ikke er relevante, når bassinet kun er 16 m langt, og man 
kan bunde overalt. 
Vi har undersøgt hos Svømmeforbundet i Farum, hvad de mener om 
sagen. Deres svar er, at de vil tilpasse en prøve/et kursus efter bassinets 
størrelse. 

 

Karsten Friis har ved et brugerrådsmøde i Måløv, hvor Tina Eckhaus og 
Jens Overgaard deltog, spurgt dem om den omtalte regel virkelig var 
rigtig. De mente fra Kultur & Fritid, at der var lavet en anden regel for 
de små bassiner, og det ville de finde ud af og vende tilbage. 
 

I sin tid foreslog BMSI og senere Folkeoplysningsudvalget at være med i 
et udvalg, der skulle komme med et nyt oplæg til en adgangskontrol-
funktion. Et sådant udvalg har internt i kommunen (uden BMSI og Fol-
keoplysningsudvalgets deltagelse) været i gang et stykke tid. Det nye 
notat skal nu behandles i kommunens fagudvalg. Når sagen er behand-
let i Kultur- og Fritidsudvalget, vil den blive sendt til høring i Folkeop-
lysningsudvalget. 

 

Problemet omkring Triton og SIF Gymnastik dørlåsning på Skovlunde 
Lokalkontor har vi bedt Kultur & Fritid om at revurdere sagen, og vi 
deltager gerne i et møde for at få løst problemet, da klubberne har 
svært ved at få træningen til at hænge sammen, da døren automatisk 
låses kl. 17.00. Der arbejdes stadig på sagen med Ejendomsafdelingen 
v/Vagt & Sikring. Vi har rykket for svar, men ikke hørt fra dem endnu. 

 

Tom Nielsen er blevet gjort bekendt med sagen og det manglende svar, 
så lad os håber, der snart sker noget. 

 

Der var stor enighed omkring den manglende rengøring i hallerne, vi 
skal blive ved med at rapportere til Tina omkring dette. 

 
5. Økonomisk oversigt  

 

Måløv Judo er stadig i restance – er pt. rykket 3. juni og 26. august. 
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Ifølge den omdelte økonomiske oversigt, er beholdningen d.d.: 
 

 Foreningskonto  kr.   71.530,34 

 Pluskonto  kr.   20.032,50 

 Jubilæumskonto kr.   88.770,02 

 Total:  kr. 180.332,86 
 

I henhold til referat fra maj-mødet, var der forslag til at kontakte 
Nordea, om de evt. ville medvirke økonomisk til oprettelse af en årlig 
uddelt pris: ”Årets Ildsjæl”. 
 

Kassereren havde dog desværre ikke fået talt med Nordea endnu. 
 

6. Optagelse/udmeldelse af foreninger 
 

Ingen anmodninger om optagelse/udmeldelse. 
 

7. Eventuelt – herunder dato for næste møde 
 

Opfølgning på bl.a. Triton og SIF Gymnastiks problemer med aflåsning 
af døre på Skovlunde Lokalkontor (se under orientering fra formanden). 

 

Ifølge referat fra februar 2015, afholdes årets 4 faste møder nu den 
sidste torsdag i henholdsvis februar, maj, august og november, så 
næstkommende (årets sidste) bestyrelsesmøde er derfor: 
Torsdag den 26. november. 

 
 

Referat: Preben Nielsen 

  23. september 2015 
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